

CONTRACTING PARTIES

APPLICATION OF ANNECY TARIFF CONCESSIONS

Notification regarding Item 178 (b) of
Schedule XVIII (Union of South Africa).

In accordance with the terms of paragraph 4 of the Ancey Protocol of Accession to the General Agreement, the government of the Union of South Africa has notified, by telegram dated 20 May, its intention of withholding the concession under tariff item 178 (b) (Marble, other than in the rough or sawn, including tombstones and chips), originally negotiated with Italy, until the latter country becomes a contracting party, that is to say, until 30 May 1950.

PARTIES CONTRACTANTES

APPLICATION DES CONCESSIONS TARIFAIRES NEGOCIEES A ANNECY

Notification concernant la position 178 (b)
de la Liste XVIII (Union sud-africaine)

Conformément aux dispositions du paragraphe 4 du Protocole d'Ancey des Conditions d'adhésion à l'Accord Général, le gouvernement de l'Union sud-africaine a fait connaître, par un télégramme en date du 20 mai, son intention de suspendre l'application de la concession relative à la position 178 (b) (Marbre: autre que brut ou scié, y compris les pierres tombales et les éclats) qui a été négociée primitivement avec l'Italie, jusqu'à ce que ce pays devienne partie contractante, c'est à dire, jusqu'au 30 mai 1950.